## **Al Premium Product Image Requirements**

Starting from April 1, 2021, all images provided by suppliers must meet requirements below:

File Format accepted: jpg, jpeg, png

Minimum size: 1000\*1000 pixels

Background Color: White or Transparent

Images per product: 2 (One Front and One back)

File Names: Full UPC of the product WITHOUT Check digit (\*Check digit is the last digit of the

barcode)

■ Rename is a critical step for images. Please use item's UPC/GTIN code WITHOUT CHECK DIGIT, plus a suffix as file name. For suffix: "-1" stands for the front side, "-2" stands for the back side. Examples are:



## Sample Images:

Please make sure the item is placed in the middle of the picture and there is at least 10% blank space around the whole image.
Examples are:





Front Back

Note: For walmart.ca online grocery listings, we may ask for more detailed images, such as Nutrition Fact and UPC. If we do so, all requirements are the same as above, except rename regulation. "-3" stands for the item's nutrition facts and "-4" stands for UPC image. Examples are:



-- Rename details





Nutrition Label UPC

We might contact you for image quality issues, non compliance images might cause delay in new item creation. Please review carefully before submission.

We appreciate your support!

Al Premium Product Team

## 华盛新产品图像要求

自 2021 年 4 月 1 日起, 所有供应商提供的照片必须符合以下要求:

文件格式:.jpg/.jpeg/.png

最小尺寸:1000\*1000 像素

背景颜色: 白色或透明

图片数量:每个产品两张(一张正面,一张背面)

文件名:产品 UPC/GTIN 号码去掉最后校验位,加后缀

■ 照片的重命名极为重要。请使用产品的 UPC 或 GTIN 号码,去掉最后的校验位 (Check digit),并加上后缀作为照片的文件名。后缀要求:"-1"为产品正面照,"-2"为产品背面照。下图为参考示例:







899273521009-2.jpg





正面照

背面照

■ 此外:为了满足沃尔玛线上商城的要求,我们可能后续可能会需要更多的产品图片, 比如产品的营养标识和 UPC/GTIN 号码照片。照片要求与上述一致,除了产品文件名 的后缀要求:"-3"为产品营养标识,"-4"为产品 UPC 号码图片。下图为参考示例:



-- 重命名示例



我们可能会因为图片质量等原因联系您。任何与产品图片有关的问题都可能造成整个产品 添加流程的延迟。请在提交之前仔细检查。

感谢您的支持。

华盛产品团队